Направление перевода En - Ru
NEW LAMEZIA TERME AIRPORT

Is shaped like a pebble smoothed and rounded by the work of rivers and softened by the waves of the sea (and allegiance clear metaphor for the journey in the Mediterranean), the new airport of Lamezia Terme designed by "Engco" (leader of the group of companies which accompanied "Air Support" , "Promoproject" and professionals Papa George, Sergio Rotella, Francesco Schioppa).

And just like a stone, like a natural that does not oppose any resistance to the territory, but it almost hand, the new airport will be proposed in the eyes of travelers from Calabria.

The draft Engco (which includes the complete replacement of infrastructure, inadequate and technically inadequate to increased volume of traffic of the airport) was approved by the Board Sacal, in line with the work of the Commission to tender for the Competition design which has just awarded this work as the best and most appropriate solution and technical architecture. Based on the results of the competition, the Board will now proceed Sacal custody of the final design of the new airport and then the next time the works. 

The architecture of the article sees a first aluminum casing curvature and variable structures on a second structure known as a brise-soleil, which precedes and surrounds the first: "the outer skin - the authors explain the project - the plant contains two levels likely to correctly perform all the functions of a modern airport. The space is divided by a vista that structures so rhythmic include large glass walls that surround the perimeter and become the transparent skin of the envelope." Four "holes" asymmetric planned coverage, bring together external and internal, encouraging the natural lighting of the airport. The predominant exterior color is white, has chosen to restrain the heat of the sun's rays, while improving energy consumption, both to a Mediterranean character to the new construction. The internal structure is steel and glass, with thermal insulation systems, noise and safety. 

Decorations connected with nature, complete the concept of the project, making it as a whole and certainly original emotional impact. Great attention also to the actions of "lighting" as a component of the architecture and the structural. And all designed as advanced bioclimatic criteria, and eco-sustainable, with the exploitation of renewable energy sources and use of green building ... The capacity of the airport will be around 3.5 million passengers a year, with large surfaces and higher standard of comfort. As mentioned, will be easily workable new expansion: there are three operational plans designed with a modular and flexible logic, and change in new and future needs and taking into account the quick changes in the magma and the air transport system. "Beyond the aesthetic evaluations, always fascinating - explains the President of Sacal Eugenio Ripepe - what principle is it should be noted that this design will finally abandon the culture of 'patch', the contingency of the emergency, the work structural part, however, intended to drain briefly their contributions. This time has been given adequate priority to projects in total, think big, to change and to last. Turning specifically to the draft Engco, what is striking is the strong identity, specificity, rather than willingness to characterize, as it were, of disorientation and depersonalization. Personally I think an airport should not be a non-place, a border, a transit and just, but a new space of modernity, a place of welcome and warmth that accompanies a hinge in a territory and in a landscape, a cross - which has a dimension of orientation. The properties of an airport have now become property of the journey itself and a nice trip, as the designers point out, rhymes with a good airport, which must be precisely functional, modern, comfortable and beautiful. Certainly, a large architectural project is always a great challenge of innovation, a new mapping of space and territory that requires new responses and new coordinates. Definitely better, then, of course, obvious considering the convenience, functionality, efficiency, rationality of the structure, the prospect of a radically new airport and spectacular as innovative and can be spectacular (when we can) the contemporary architecture. "
НОВЫЙ АЭРОПОРТ ЛАМЕЦИЯ ТЕРМЕ
Дизайн нового аэропорта Ламеция Терме был разработан по проекту "Engco" (лидера группы компаний "Air Support" , "Promoproject", а также профессионалов Papa George, Sergio Rotella, Francesco Schioppa). Необычный по форме аэропорт напоминает отшлифованную речными водами, гладко обточенную морскими волнами гальку и является метафорой cредиземноморского путешествия. 
Подобно каменной глыбе, что стала единой частью окружающей территории, новый аэропорт предстанет перед туристами, прилетевшими в  Калабрию. 
Проект Engco(включающий полную замену инфраструктуры, несоответствующей техническим требованиям к возросшему в аэропорту пассажиропотоку) был одобрен Советом Sacal в соответствии с решением комиссии по тендеру на лучший дизайн, которая присвоила этой работе статус наиболее эффективного архитектурного решения. Основываясь на результатах конкурса, органы управления держат под контролем разработку окончательного варианта дизайна нового аэропорта и последующие работы.

Архитектура здания предполагает использование первого алюминиевого корпуса, кривизны здания и солнцезащитных систем на втором корпусе, который предшествует первому и окружает его. Согласно мнению авторов проекта, двухслойная конструкция наружной обшивки здания соответствует нормам современного аэропорта. Пространство разделено перспективой так, что его структуры включают большие стеклянные стены, расположенные по периметру, которые становятся прозрачной оболочкой корпуса. Четыре ассиметрично расположенных отверстия в покрытии способствуют естественному освещению аэропорта. Белый цвет внешнего покрытия является доминирующим и выбран для того, чтобы удерживать тепло солнечных лучей и повышать энергоэффективность, что характерно, в целом, для среднеземноморского стиля строительства новых зданий. Внутренняя структура изготовлена из стали и стекла с применением систем тепловой и шумовой изоляции. 
Тематика оформления связана с природой, что дополняет концепцию проекта и делает его целостным. Дизайн проекта не оставит равнодушным посетителей нового аэропорта. Особое внимание уделяется освещению как структурному и архитектурному компоненту. Помимо этого, при разработке проекта учитывались биоклиматические показатели с применением возобновляемых источников энергии и использованием, так называемого, экологического строительства. Вместимость аэропорта, оснащенного большими площадями и обладающего высоким уровнем комфорта, составит 3,5 миллиона пассажиров в год. Как уже было отмечено, будет проводиться расширение пространства: три функционирующие технологические установки, оснащенные модульным и гибким алгоритмом действия, будут фиксировать все изменения в системе наземного и воздушного транспорта." Помимо эстетической стороны, такой привлекательной – поясняет президент Sacal Eugenio Ripepe - необходимо отметить, что дизайн этого проекта позволит снизить вероятность возникновения чрезвычайных ситуаций. В этот раз приоритет был отдан проектам, авторы которых мыслят масштабно и стремятся к переменам и дальнейшему развитию. Что касается проекта Engco, то он привлекает своей самобытностью, конкретностью, а не дезориентацией и деперсонализацией, которая в данном случае отсутствует. С моей точки зрения, аэропорт должен быть не просто местом, границей, транзитной зоной, а стать новым современным пространством, приветливо и тепло встречающим, как на земле, так и в небе. Как отмечают дизайнеры, теперь аэропорт станет частью Вашего полета. Хороший, функциональный, современный, удобный аэропорт послужит залогом приятного путешествия. Несомненно, крупный архитектурный проект выполняет важную задачу инновации, осваивает новые пространства и территории, что требует ответственности и согласованности действий. Бесспорно лучшим решением, в таком случае, принимая во внимание удобство, функциональность, эффективность и рациональность, является перспектива строительства совершенно нового и инновационного аэропорта, который может быть, настолько же захватывающим, как и достижения современной архитектуры "
